
 1

Protokół Nr 19/08 
z posiedzenia  

Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 
z dnia 25 sierpnia 2008 r. 

 
 

Ad. 1 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska otworzył Przewodniczący 

Pan Józef Konarczak, który powitał członków Komisji i zaproszonych gości. 

 
Ad. 2 
Obecni: 
Przewodniczący:                                                    Józef Konarczak  

Wiceprzewodniczący:                                            Leszek Kami ński 

Członkowie:                                                            Grzegorz Józefowski 

                                                                                 Henryk Sadzki  

                                                                                 Alfred Siama  

                                                                                 Krzysztof Wachowiak  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. Na posiedzeniu nieobecny był Radny Pan 

Józef Czarnecki. 

 

Na posiedzenie zaproszono: 

• Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Andrzej 

Szumski 

 

Ad. 3 
Przewodniczący Pan Józef Konarczak przedstawił porządek posiedzenia. W wyniku 
głosowania porządek został przyjęty głosami 5 „za” przy nieobecności Radnego Pana 
Grzegorza Józefowskiego. 

 

Ad. 4 
Przewodniczący Pan Józef Konarczak przedstawił protokół nr 18/08. W wyniku głosowania 
protokół został przyjęty głosami 5 „za” przy nieobecności Radnego Pana Grzegorza 
Józefowskiego. 
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Ad. 5 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zatwierdzenia zmian zestawienia 

przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

na 2008 rok przedstawił Naczelnik Pan Andrzej Szumski. 

 

Proponuje się, aby część nie wydatkowanych środków na wykonanie zadania: 

Modernizacja systemu grzewczego w ZSR w Grabonogu przeznaczyć na zrealizowanie 

zadania, o które wnioskował Burmistrz Ponieca i Burmistrz Krobi a mianowicie sporządzenie 

dokumentacji geodezyjno-kartograficznej pod budowę zbiorników wodnych oraz na realizację 

zadań edukacyjnych oraz propagowanie działań proekologicznych i zasady 

zrównoważonego rozwoju. 

 

Radny Pan Henryk Sadzki zaproponował zmianę wyrazu „zbiorników” na „zbiornika” w 

uzasadnieniu do projektu uchwały. Radny złożył wniosek do Zarządu Powiatu o udzielenie 

informacji na temat prowadzonej inwestycji dotyczącej zmiany systemu ogrzewania 

w Zespole Szkół Rolniczych w Grabonogu. Komisję interesują następujące dane: zakładany 

koszt inwestycji przed przetargiem, koszt inwestycji po przetargu, kto jest wykonawcą, termin 

realizacji, finansowanie inwestycji. 

 

Komisja w wyniku głosowania przyjęła wniosek do Zarządu Powiatu o udzielenie 
informacji na temat prowadzonej inwestycji dotyczącej zmiany systemu ogrzewania 
w Zespole Szkół Rolniczych w Grabonogu. Komisję interesują następujące dane: 
zakładany koszt inwestycji przed przetargiem, koszt inwestycji po przetargu, kto jest 
wykonawcą, termin realizacji, finansowanie inwestycji. 

Wyniki głosowania: 5 „za”, 2 nieobecnych. 
 
Radny Pan Krzysztof Wachowiak stwierdził, że nie przeznaczono środków na walkę z 

warozą. Radny zapytał czy punkt „Likwidacja skutków skażenia środowiska” jest 

realizowany. 
Naczelnik Pan Andrzej Szumski odpowiedział, że punkt ten nie jest zrealizowany. Środki 

zostaną przeznaczone na zakup masek gazowych dla ochotniczej straży pożarnej. OSP 

musi najpierw je zakupić, by Starostwo mogło udzielić im pomocy finansowej. Jest 

przygotowywana umowa w sprawie przekazania środków na maski. 

Radny Pan Henryk Sadzki zapytał jak jest realizowany punkt dotyczący edukacji 

ekologicznej. 

Naczelnik Pan Andrzej Szumski wyjaśnił, że środki zostaną przeznaczone na akcję 

sprzątania świata i festyn ekologiczny. Naczelnik dodał, iż środki na program likwidacji 
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azbestu opiewają na kwotę 154 tys. zł. Składają się z: Funduszu Gmin: 76 tys. zł, 

Wojewódzkiego i Powiatowego Funduszu: 78 tys. zł. Środki gminne będą wykorzystane w 

danej gminie. Natomiast środki z Wojewódzkiego Funduszu należy wykorzystać do końca 

2008 roku, gdyż niewykorzystane należy zwrócić. 

 

Na posiedzenie komisji przybył Radny Pan Grzegorz Józefowski. 

 
Radny Pan Krzysztof Wachowiak stwierdził, że należy podjąć działania dotyczące toreb 

ekologicznych w sklepach. 

 

Komisja postanowiła zaprosić na następne posiedzenie Powiatowego Lekarza Weterynarii w 

sprawie warozy. 

 

Komisja w wyniku głosowania przyjęła wniosek o uzyskanie od Powiatowego Lekarza 
Weterynarii informacji w sprawie: jaka jest skala zagrożenia warozą, kiedy 
i gdzie występuje na terenie powiatu oraz jakie są koszty zapobiegania chorobie. 
Wyniki głosowania: 6 „za”, 1 nieobecny. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w 
sprawie zatwierdzenia zmian zestawienia przychodów i wydatków Powiatowego 
Funduszu ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2008 rok. 
Wyniki głosowania: 5 „za”, 1 „wstrzymujący”, 1 nieobecny. 
 
Ad. 6 

Zapoznanie się z wnioskami złożonymi podczas XVIII sesji Rady Powiatu Gostyńskiego. 

Wnioski skierowane przez Przewodniczącego Rady Powiatu odczytał Przewodniczący Pan 

Józef Konarczak (wnioski stanowią załącznik do protokołu). 

 
Komisja przyjęła wniosek do Zarządu Powiatu o zorganizowanie spotkania z 
przedstawicielami Wielkopolskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w 

Poznaniu w sprawie budowy zbiorników retencyjnych na terenie powiatu 
gostyńskiego w ciągu dwóch miesięcy. Komisja sugeruje zaprosić Pana Mariana 
Poślednika jako przedstawiciela Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 
Wyniki głosowania: 6 „za”, 1 nieobecny. 
 
Komisja rozpatrzyła negatywnie wniosek w sprawie spotkania z przedstawicielami 
Agencji Własności Rolnej Skarbu Państwa oraz ze Stowarzyszeniem Dzierżawców. 
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Jeśli radny posiada informacje noszące znamiona popełnienia przestępstwa powinien 
zawiadomić prokuraturę (pismo nr WZI.RA 0052/40/08). 
 
Ad. 7 

W wolnych głosach i wnioskach Naczelnik Pan Andrzej Szumski omówił główne tematy 

poruszone na konferencji „W trosce o środowisko naturalne”, która odbyła się 22 sierpnia 

2008 r. z udziałem członków komisji. 

 

Komisja poprosiła o informacje na temat choroby kasztanowców (załącznik do protokołu). 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Pan Józef Konarczak podziękował zebranym za przybycie, po czym 

zamknął posiedzenie komisji. 

 

 

                                                                               Przewodnicz ący Komisji 
 
                                                                                    Józef Konarczak  

 

 

Protokołowała: Agnieszka Szczepaniak 

 


